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Primaverze Alberto De Rossiego nie udał się powrót do gry po ponad

miesiącu przerwy. Giallorossi przegrali derby z Lazio w efekcie czego

zostali dogonieni w tabeli przez rywala zza miedzy oraz Fiorentinę i

Livorno. Oto, co miał do powiedzenia po meczu trener Alberto De Rossi.

 

- Analiza jest prosta. Dobra pierwsza połowa ze strony drużyny; moim zdaniem

graliśmy lepiej od Lazio. Wyszliśmy na prowadzenie, mieliśmy dobre posiadanie

piłki, a w ostatnim kwadransie rządziliśmy na boisku pokazując wyraźną przewagę.

W drugiej połowie rywal wprowadził gracza, który przesunął równowagę gry, a w tej

kategorii wiekowej indywidualnością mają wagę. Nie było karnego? Nie mam nic do

powiedzenia sędziemu; nie podobało mi się jedynie zbyt drobiazgowe prowadzenie

gry. W drugiej połowie nie było spadku formy z naszej strony; myślę, że było nieco

zmęczenia fizycznego. Być może błędem było wystawienie na boisko chłopaków,

którzy wrócili z meczów drużyn narodowych. Nie można winić chłopców, jest trochę

żalu, gdyż uważam, że nie zasłużyliśmy dziś na porażkę. Powinniśmy być bardziej

cyniczni w kontratakach. Sezon nie kończy się jednak dzisiaj.

 

Autor: abruzzi

Powered by TCPDF (www.tcpdf.org)

                               1 / 1

http://www.tcpdf.org

